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Obecni: 

1. dr hab. Michał Szepelawy, prof.nadzw. PWSZ – J.M. Rektor PWSZ 

2. dr inż. Juliusz Kieś – Prorektor d/s rozwoju i organizacji uczelni 

3. dr Teresa Jemczura – Prorektor właściwy d/s studenckich 

4. dr hab. inż. Andrzej Sokołowski prof.nadzw. PWSZ Dyrektor Instytutu Techniki i 

Architektury 

5. dr hab. Jerzy Pośpiech, prof. nadzw. PWSZ – Dyrektor Instytutu Kultury Fizycznej 

6. ad.II st. Aleksander Ostrowski, prof. nadzw. PWSZ – Dyrektor Instytutu Sztuki 

7. dr Beata Fedyn – Dyrektor Instytutu Studiów Edukacyjnych 

8. dr Dariusz Chojecki – p.o. Dyrektora ISS 

9. dr Marcin Kunicki – Instytut Kultury Fizycznej 

10. dr Gabriela Kryk- Instytut Studiów Edukacyjnych 

11. dr Sabina Musioł – Instytut Studiów Społecznych 

12. dr Paweł Strózik – Instytut Neofilologii 

13. dr Daniel Vogel – Dyrektor Instytutu Neofilologii 

14. dr inż. arch. Adam Bednarski - Instytut Techniki i Architektury 

15. dr Henryk Fojcik - Instytut Sztuki 

16. mgr Cezary Raczek – Kanclerz PWSZ 

17. Dominika Zięcina – Przewodnicząca Samorządu Studenckiego 

18. Natalia Kodura– Przewodnicząca Rady Mieszkańców DS 

19. Martyna Dziurska – studentka Architektury i Urbanistyki 

20. Katarzyna Żyła – studentka ISE 

21. Oliwia Jedynak – studentka ISE 

Osoby zaproszone: 

1. mgr Zenona Mrożek – Dyrektor Biblioteki PWSZ 

3. mgr Krzysztof Fedyn – Biuro Rektora 

4. mgr inż. Jacek Pierzga – Przedstawiciel Związku Zawodowego Pracowników PWSZ 

5. Barbara Zobek – Protokolantka 



6. mgr Szymon Stuchly – Radca Prawny 

 

Nieobecni: 

1. mgr Katarzyna Chłosta – Przedstawicielka ogólnouczelnianej jednostki SJO, 

wchodzącej w skład IN 

2. mgr Mariola Wróbel – Przedstawiciel pracowników niebędących nauczycielami 

 

 Po przywitaniu zebranych JM Rektor przedstawił projekt porządku obrad. Uwag 

nie wniesiono, porządek został przyjęty jednogłośnie. 

ad. 2 

Przyjęcie Uchwały Nr 200/2014 w sprawie przyjęcia protokołu obrad Senatu z dnia 19 

grudnia 2014 roku. Protokół przyjęto jednogłośnie. 

ad. 3 

Przyjęcie Uchwały Nr 201/2014 w sprawie wniosku o powołanie nowego kierunku 

kształcenia „Fizjoterapia” w PWSZ w Raciborzu. Dyrektor IKF poprosił Senat  

o wyrażenie zgody i przyjęcie powyższej uchwały. Ponowny wniosek przygotowywany 

jest pod kierunkiem prof. Janusza Nowotnego, wybitnego specjalisty rehabilitacji 

ruchowej AWF w Katowicach. Senat jednogłośnie przyjął powyższą uchwałę. 

ad. 4 i ad. 5 

Przyjęcie Uchwały Nr 202/2014 w sprawie zatwierdzenia efektów kształcenia dla 

kierunku „Fizjoterapia” oraz przyjęcie Uchwały Nr 203/2014 w sprawie zatwierdzenia 

programu studiów dla kierunku „Fizjoterapia”. Stosownie do wymogów obowiązujących 

przy ubieganiu się o nowe kierunki kształcenia do wniosku o „Fizjoterapię” dołączone 

będą nowo przygotowane dokumenty. Senat jednogłośnie przyjął obie uchwały. 

ad. 6 

Przyjęcie Uchwały Nr 204/2014 w sprawie przyjęcia Strategii Państwowej Wyższej 

Szkoły Zawodowej w Raciborzu na lata 2014-2016. Jak stwierdził JM Rektor dokument 

taki musi posiadać każda uczelnia. JM Rektor wyjaśnił, iż opracowany - bardzo dużym 

wkładem pracy prof. Ewy Stachury i Cezarego Raczka – kanclerza PWSZ - dokument, 

zawiera zapisy tylko do 2016 roku, ponieważ jest dokumentem, który musi być ciągle 

aktualizowany i dostosowany do obowiązującej ustawy „prawo o szkolnictwie wyższym”, 

która również jest w trakcie nowelizacji. Przeprowadzono głosowanie – uchwałę przyjęto 

przy jednym wstrzymującym głosie. 

ad. 7 



Przyjęcie Uchwały Nr 205/2014 w sprawie przyjęcia zmian do Regulaminu Studiów 

Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Raciborzu. Prorektor ds. studentów i 

dydaktyki poinformowała o powołaniu zespołu ds. opracowania zmian do powyższego 

regulaminu, w związku z reorganizacją działów przeprowadzoną w PWSZ. Prorektor 

zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do nowego dokumentu. Przewodnicząca 

Samorządu Studenckiego zabierając głos stwierdziła, że społeczność studencka nie 

wnosi żadnych zastrzeżeń. Kilka uwag do zapisów zgłosił przedstawiciel Architektury i 

Urbanistyki, które odnosiły się do wskazania jednej osoby oceniającej przedmiot 

realizowany w zespołach czy grupach projektowych. Ustalono, że ze względu na 

specyfikę instytutu TiA decydentem jest dyrektor. Przeprowadzono głosowanie. Uchwałę 

przyjęto przy jednym wstrzymującym głosie. 

ad. 8 

Sprawy różne. 

W punkcie tym omówiono następujące kwestie: 

- akredytację kierunku Neofilologia (instytut spodziewa się jej w maju br.), 

- zmiany w wydawnictwie uczelnianym „Eunomia” – jak poinformował K. Fedyn każdy 

instytut będzie miał w nim dwie strony na prezentację kierunku. Kolejną propozycją jest 

prośba o wytypowanie z każdego instytutu jednego studenta i jednego absolwenta, 

których wywiad będzie publikowany jako najlepsza reklama dla kandydatów na studia w 

PWSZ. Zwiększony zostanie także nakład Eunomii. Zmiany te Uczelnia ściśle wiąże z 

rekrutacją do PWSZ, 

- JM Rektor podpisał porozumienie o współpracy z Młodzieżowym Domem Kultury, 

- przypomniano o sprawozdaniu do systemu POLON 

- poruszono kwestię wykorzystania pomieszczeń w budynku przy ul. Łąkowej. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

 

       Przewodniczący Senatu 

 

Protokołowała: 

Barbara Zobek 


